
Van: R. Bohlmeijer <bohl001@kpnmail.nl>  
Verzonden: woensdag 9 januari 2019 10:32 
Aan: 'info@aaenmaas.nl' <info@aaenmaas.nl> 
CC: 'waterschap@hunzeenaas.nl' <waterschap@hunzeenaas.nl>; 'info@wrij.nl' <info@wrij.nl>; 
'info@wsrl.nl' <info@wsrl.nl>; 'info@vallei-veluwe.nl' <info@vallei-veluwe.nl>; 
'info@vechtstroom.nl' <info@vechtstroom.nl>; 'info@waterschaplimburg.nl' 
<info@waterschaplimburg.nl> 
Onderwerp: waterpeilbeheer 
 
Aan de dijkgraven van de aangeschreven waterschappen. 
 
In oktober vorig jaar heeft De Volkskrant een brief van mij gepubliceerd, waarin ik mijn visie gaf op 
de waterstaat-kundige gevolgen van de te verwachten zeespiegelstijging op het peil van de beken en 
rivieren in overig Nederland. 
In die tijd ging de aandacht van de Waterschappen natuurlijk uit naar de gevolgen van de toen 
heersende droogte en kon ik niet verwachten, dat er enige reactie zou komen vanuit de 
waterschappen. 
Nu het waterpeil zich m.o.m. hersteld heeft ben ik wel benieuwd of mijn visie door u als waterschap 
gedeeld wordt en of er al was nagedacht over de invloed die de zeespiegelstijging eventueel zou 
kunnen hebben op het beheer van de natuurlijke waterwegen die deel uitmaken van uw waterschap. 
In dat geval zou ik willen vernemen hoe úw toekomstvisie eruit ziet. Wellicht kan uit alle reacties 
samen een beeld worden gevormd over het toekomstige waterbeheer in Nederland. 
 
Bij voorbaat dank ik u voor de moeite en wacht ik uw reactie met verwachting af. 
Met vriendelijke groeten, 
 
R. Bohlmeijer, Brummen 
 
  
 
 


